
Vragen voor het Coronabijpraatuur 11 september 2020   

 

Vragen  Nadere toelichting Fracties  

1) Bent u van mening dat sommige zaken in de coronacrisis niet alleen 

het domein betreffen van raadsleden, maar ook van Statenleden? 

(Denk aan de regionale en provinciale economie en werkgelegenheid, 

uitbraken nertsenhouderijen, uitbraken slachthuizen, etc) 

2) Buiten het coronaspreekuur met de Gedeputeerde Economie: hoe 

betrekt u de Staten bij de ontwikkelingen in Noord-Brabant (aanpak 

regionale uitbraken, etc)? 

3) Aan wie legt de Commissaris rekenschap af over zijn rol in de 

coronacrisis bij de Brabantse Veiligheidsregio’s? 

4) Slechts een enkele gemeenteraad heeft gevraagd aan het hoofd van 

een Veiligheidsregio om toelichting te geven (burgemeester Wobine 

Buijs kwam op uitnodiging naar de raadsvergadering in Boxtel). Die 

vergadering toonde aan hoe ingewikkeld de controle is: wie controleert 

er precies op welke delen van de wet, mag je vragen stellen over je 

eigen gemeentegrenzen heen, hoe ondervraag je een burgemeester 

die primair verbonden is aan een ándere gemeente? Kan en mag de 

provincie een rol spelen bij het organiseren van een 

gemeenschappelijke vergadering van verschillende raden met de 

voorzitter van de desbetreffende Veiligheidsregio? Kunnen en mogen 

Provinciale Staten de voorzitter(s) uitnodigen voor nadere informatie 

(dus los van ‘u gaat over uw eigen agenda’: kunnen en mogen PS 

wettelijk gezien hierin een rol spelen)? 

5) Worden PS Brabant betrokken bij het regionale handhavingskader 

dat in de maak is? 

6) Komt er in Noord-Brabant een test met de corona-app. Zo ja, 

wanneer? 

7) Steeds wordt gesproken over ‘lokaal maatwerk’. In de praktijk zijn er 

in de coronacrisis juist ook veel bovenlokale en regionale aspecten 

(gezondheid, veiligheid, besmette sectoren). Bij welke 

De coronacrisis zal nog een tijd voortduren. De 

Veiligheidsregio voert tussentijdse evaluaties uit. 

Belangrijk hierbij is de democratische legitimatie. De 

fractie van GroenLinks heeft daarom de volgende 

vragen.  
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volksvertegenwoordiging ligt de democratische controle op het beleid 

dat daartoe gemaakt wordt?  

8) In Gelderland opperde de VVD-fractie dat de provincie voortaan 

toezicht moet gaan houden op de Veiligheidsregio. Hoe denkt GS 

hierover? Is hierover in IPO-verband van mening gewisseld? 

1) Voor het zomerreces hebben wij al aandacht gevraagd voor deze 

problematiek. Wat heeft u in de tussentijd gedaan om deze 

problematiek aan te pakken? 

2) Wij hebben op social media gezien dat u in gesprek bent met 

diverse partijen uit bedrijfsleven en HBO. Bent u ook in gesprek met het 

MBO-veld? 

3) Hoe kijkt u aan tegen de samenwerking van onderwijs en 

bedrijfsleven en de Samenwerkingsorganisatie Beroepsonderwijs 

Bedrijfsleven (SBB). Wat is uw rol hierin en welke stappen denkt u de 

komende cruciale weken te nemen? 

In dit Corona-bijpraatuur wil D66 stil staan bij de 

ontwikkelingen in het onderwijs en dan met name het 

MBO. Dit onderwerp is actueel omdat met de start van 

het MBO-jaar vorige week in de media uitgebreid 

aandacht is besteed aan het tekort aan stages (onder 

meer telegraaf en rtl nieuws). Door corona is er de 

afgelopen maanden een groot tekort ontstaan aan 

stageplekken, met name voor mbo’ers. Bedrijven willen 

uit voorzorg geen extra mensen op de werkvloer 

hebben, hebben het te druk om mensen op te leiden of 

er ligt simpelweg te weinig werk. Onze MBO’ers 

komen in de knel door te weinig stages. Het probleem 

is nu accuut voor onze MBO-studenten.  

In gesprekken met Samenwerkingsorganisatie 

Beroepsonderwijs Bedrijfsleven blijkt bovendien dat de 

komende weken cruciaal zijn om acties uit te voeren 

om onze MBO-studenten aan een stage te helpen.  
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